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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1187 Kommunernas ersättning för nyanlända

Åsele kommun har beviljats 560 000 kronor från Migrationsverket för insatser 
för nyanlända med särskilda behov. De har däremot inte fått pengarna 
utbetalda. Enligt uppgift beror det på att Migrationsverket har slut på pengar 
(SVT Västerbotten, den 9 april).

Fyra av fem svenska kommuner dras med underskott, och regeringen låter 
alltjämt kommunerna ta större kostnader för migration och integration. Mats 
Hammarstedt, professor i nationalekonomi vid Linnéuniversitetet, har 
konstaterat att bristande integration ökar kostnaderna för Sveriges kommuner 
samtidigt som statens ersättningar minskar (Expressen, den 19 april 2019). 

Det är därför viktigt att kommunerna får del av de statliga bidrag som syftar till 
att etablera nyanlända. Det är inte acceptabelt om det stämmer att 
Migrationsverket hänvisar till medelsbrist och därmed inte betalar ut beviljade 
statsbidrag till kommunerna.

Mot bakgrund av ovan anförda vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att kommuner ska få del av sina 
beviljade statsbidrag?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-16
Besvaras senast
2020-04-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


